
 

Uchwała Nr CVI/1036/2023 

Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 18 grudnia 2023r.  

 

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

  

 

 Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz.U. z 2023 r. poz. 40 t.j. z późn. zm.) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 

o petycjach (Dz.U. z 2018 r. poz. 870 j.t. z poźn. zm.) Rada Miejska w Radomiu uchwala, co 

następuje: 

 

§ 1 

 

Postanawia się nie uwzględnić petycji grupy mieszkańców dzielnic Pruszaków, Wośniki 

i Kończyce w Radomiu z dnia 23.06.2023 r. w sprawie uchylenia decyzji Prezydenta Miasta 

Radomia z dnia 15.12.2022 r. nr 595/2022 dotyczącej pozwolenia na budowę masztu 5G z 13 

antenami, urządzeniami nadawczymi, odbiorczymi i sterującymi, zlokalizowanego przy ulicach 

Kieleckiej i Mostowej, na działce 90/2 w Radomiu, z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do 

niniejszej uchwały. 

 

 

§ 2 

 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej zobowiązując do 

powiadomienia wnoszących petycję o sposobie jej załatwienia.  

 

 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

         Kinga Bogusz 

 

  

 

 

   



UZASADNIENIE 

 Petycją z dnia 23.06.2023 r. grupa mieszkańców dzielnic Pruszaków, Wośniki 

i Kończyce w Radomiu domagała się od Rady Miejskiej uchylenia decyzji Prezydenta Miasta 

Radomia nr 595/2022 dotyczącej pozwolenia na budowę masztu 5G z 13 antenami, 

urządzeniami nadawczymi, odbiorczymi i sterującymi, zlokalizowanego przy ulicach 

Kieleckiej i Mostowej, na działce 90/2 w Radomiu. 

 

W swoim wystąpieniu wnoszący petycję argumentowali, że: 

• w ich okolicy jest już sześć takich masztów, 

• decyzja o budowie masztu została podjęta bez konsultacji społecznych, 

• na ww. dzielnicach nie ma zapotrzebowania społecznego na taki obiekt, 

• obawiają się negatywnych skutków złożonego oddziaływania pola 

elektromagnetycznego na ich zdrowie i życie, 

• maszt 5G drastycznie obniży wartość ich działek, 

• maszt 5G w tak bliskim sąsiedztwie domów może mieć wpływ na spadek odporności 

mieszkańców i wzrost zachorowań, co finalnie obciąży budżet miasta. 

Petycja była przedmiotem postępowania wyjaśniającego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Radomiu.  Dodać należy, że  zagadnienia poruszane w petycji  

omawiane były na sesji Rady Miejskiej w Radomiu w dniu 27 listopada 2023 r. z udziałem   

zainteresowanych mieszkańców. 

 

Po zapoznaniu się z treścią petycji, odpowiedzią Prezydenta Miasta Radomia z dnia 

13.09.2023 r. oraz po przeanalizowaniu stanu prawnego Komisja ustaliła, że nie znajduje 

podstawy prawnej umożliwiającej Radzie Miejskiej jako organowi stanowiącemu badania 

zgodności z prawem postępowania administracyjnego zakończonego wydaniem decyzji z dnia 

15.12.2022 r. w sprawie wyżej oznaczonej. 

 

Z powyższych względów Komisja postanowiła  nie uwzględnić petycji.  

 

 

   

 


